
پایی خواهد بود  آلمان امشب میزبان یک فینال جذاب ارو
تـــا تکلیـــف قهرمـــان هفدهمیـــن دوره رقابت هـــای جـــام 
پا مشخص شود. تیم های ملی فوتبال انگلیس  ملت های ارو
یادی بـــا هم دارند  و اســـپانیا بـــا دو روش متفـــاوت و دو فرمولـــی کـــه فاصله ز
توانســـتند راهی دیدار نهایی شـــوند و حالا باید دید کدامیک می توانند فاتح 
پایی خود به دنبال کسب  این مسابقات شوند. اسپانیا در پنجمین فینال ارو
گردان گرت  چهارمیـــن عنـــوان قهرمانـــی اســـت و در ســـوی دیگر میدان شـــا
پا را نچشـــیده اند برای دومین دوره  کنون طعم قهرمانی ارو ســـاوت گیت که تا
کامی های آنها در  پیاپـــی بـــه فینال رســـیده اند و امیدوارند این بار طلســـم نا
تورنمنت های بزرگ ملی شکســـته شـــود. اســـپانیا در حالی راهی فینال شده 
ی قبلی خود را با برد پشت سر گذاشته و از همان روزهای نخست  که هر 6 باز
شـــروع مســـابقات خود را به عنوان یک مدعی جدی قهرمانی مطرح کرد. آنها 
در گروه مرگ مسابقات مقتدرانه در صدر جدول قرار گرفتند و پس از آن نیز 
در ســـمت ســـخت جدول مرحله حذفی از ســـد گرجســـتان، آلمان و فرانسه 
گذشـــتند تـــا با تیمی جوان که نمایشـــی چشـــم نواز ارائه می کنـــد راهی دیدار 

نهایـــی شـــوند. سه شـــیرها امـــا در گروهی که دانمارک، اســـلوونی و 
ی به  صربســـتان حضور داشـــتند تنها یک برد و دو مســـاو

دســـت آوردند تا با 5 امتیاز قدم به دور حذفی گذاشـــته 
و البته همچون دوره قبل مســـیر راحت تری نســـبت به 

ی نهایی داشتند.  دیگر فینالیســـت برای رسیدن به باز
کی، سوئیس و هلند رقبای انگلیس در دور حذفی  اسلووا

بودند که اولی را به زحمت و در وقت اضافه، دومی را 
در ضربات پنالتی و لاله های نارنجی را با گل دقایق 
پایانی اولی واتکینز شکست دادند تا با تیمی پرستاره 

و البته نمایشـــی نه چندان مقتدر به فینال برسند. 

ساوتگیتمیماندیامیرود؟
ی نیمکت تیم ملی انگلیس  گرت ساوت گیت در طول 8 سال حضورش رو
روند خوبی داشته و با دو حضور در فینال یورو و یک نیمه نهایی جام جهانی 
نسبت به سرمربیان قبلی این تیم عملکرد به مراتب بهتری داشته است اما 
ایـــن برای انگلیســـی ها کـــه معتقدند تیمی پرســـتاره را در اختیار دارند کافی 
نیست. با این حال اتحادیه فوتبال انگلیس در نظر دارد قرارداد این مربی را 
تا پایان جام جهانی 2026 تمدید کند و این موضوع باعث بروز نگرانی هایی 
در بین هواداران این تیم شده است به خصوص که سه شیرها در دیدارهای 
اخیر خود اصلا نمایش خوبی نداشته اند و با فوتبالی کسل کننده نتوانستند 
نمایش قابل دفاعی ارائه کنند. در چنین اوضاعی در نشست خبری پیش از 
ی امشب از ساوت گیت درباره احتمال ادامه حضورش در این تیم سوال  باز
ی این مسابقات است و اصلا  شد که او اینچنین پاسخ داد: »فعلا تمرکزم رو
نمی توانم در این باره تصمیم گیری کنم. در طول دو ســـال گذشـــته تنها تمرکز 
ی موفقیـــت در یـــورو بوده اســـت و اینها اولویت های بعدی هســـتند.  مـــن رو
به خصـــوص در هفته هـــای اخیـــر که تمـــام فکر و ذکر ما این بـــوده که بتوانیم 

ی فینال آماده کنیم.« تیم را در بهترین موقعیت قرار داده و برای باز

ی امشب کار سختی برای  کامی در باز ساوت گیت می داند که در صورت نا
پاسخگویی به رسانه های کشورش دارد و البته از سوی دیگر شاید با کسب 
عنوان قهرمانی ترجیح دهد تا در اوج از سمتش کنار برود. گری لینه کر هم 
چنین اعتقادی دارد و می گوید ســـرمربی انگلیســـی شـــاید با قهرمانی هم در 
این تیم نماند: »من فکر می کنم ســـاوت گیت چه در صورت قهرمانی و چه 
در صـــورت شکســـت از ایـــن تیم جدا خواهد شـــد. در اوایـــل یورو به خوبی 
می توانســـتید ببینید که او دیگر خودش نیســـت و شـــرایط سختی را تجربه 
یاد به ایـــن وضعیت پایان خواهد  می کنـــد. فکـــر می کنـــم که او به احتمال ز
گر دوباره قهرمان نشـــود، ناامیدی بیشـــتر از حد تحمل او خواهد بود.  داد. ا
گر قهرمان شویم، درخشان ترین شرایط برای جدایی است. همه تا ابد  اما ا
ی را در این تیم ایجاد  او را دوســـت خواهند داشـــت. او هماهنگی بســـیار
کرد و احترام را به فوتبال انگلیس برگرداند. دوست دارم که به خاطر او هم 

شده قهرمان شویم.«

   جدالهایکلیدیبازیامشب
گرپســـند  اســـپانیا هـــر چقدر با لوئیـــس دلافونته فوتبالی تماشا

و روبـــه جلـــو را ارائه می دهد در ســـوی مقابل انگلیســـی ها ترجیح 
ی کنند تا شـــانس قهرمانی خود را  یســـک باز می دهند منطقی و بدون ر
افزایش دهند. در چنین شـــرایطی برخی رســـانه ها و کارشناسان شانس 

ماتادورها را کمی بیشتر می دانند و معتقدند آنها با تکیه بر درخشش 
یکنان  یلیامز در دو سمت خط حمله و همچنین باز یامال و نیکو و

شاخصی که در خط میانی دارند می توانند برنده جدال امشب 
یکن بزرگ و ســـتاره در ترکیب  باشـــند امـــا انگلیس هـــم کم باز

کا و فـــودن هر کدام  خـــود نـــدارد. هـــری کین، بلینگام، ســـا
ی را تغییر  می تواننـــد در لحظات کلیدی سرنوشـــت باز

دهند و این کار را در طول تورنمنت انجام داده اند. در 

ی امشب البته شاهد  باز
نبردهـــای تن به تن جالبی در بخش های 
مختلـــف زمین خواهیم بود. یکی از جالب ترین 
یلیامز مربوط  کر و نیکـــو و یارویی کایل وا آنهـــا قطعا بـــه رو
یکنی که از سرعتی ترین نفرات این تورنمنت بوده اند و  می شود. دو باز
یلیامز جوان که یکی از پدیده های این مسابقات بوده باید راهی  حالا و
برای عبور از ســـد مدافع راســـت باتجربه انگلیس پیدا کند. این شـــاید 

یلیامز تا اینجای فوتبالش باشد.  یارویی های و یکی از سخت ترین رو
ی شـــبی جالب را مقابل هم خواهند  در میانه میدان نیز بلینگام و رودر
یکنی  داشـــت. تقابـــل یکی از بهترین هافبک هـــای تهاجمی دنیا برابر باز
که در سال های اخیر بهترین هافبک دفاعی فوتبال جهان بوده می تواند 
گر چه بلینگام در این تورنمنت در  جدالی کلیدی در میانه میدان باشد. ا
اوج نبوده و نتوانسته همانند نخستین فصل حضورش در رئال بدرخشد. 
آیمریک لاپورت هم برای مهار هری کین کار بسیار سختی در خط دفاعی 
گردان دلافونته هر چقدر در حمله خوب هســـتند اما در  اســـپانیا دارد. شـــا
یادی داشـــته اند و ایـــن می تواند مهم ترین  کارهـــای دفاعـــی اشـــتباهات ز

ی امشب باشد.  ی سه شیرها برای موفقیت در باز امیدوار

لیگ برتر حدود یک ماه دیگر آغاز می شـــود و یک تیم جدید که اتفاقا نوظهور نیز 
هست میهمان لیگ برتری هاست. چادرملوی اردکان که فصل قبل برای صعود به 
لیگ برتر کاندیدای شایسته ای بود، مجوز حضور در این مسابقات را گرفت و برای 
اولین بار در لیگ بیست وچهارم به میدان می رود. این تیم خیلی زود پس از صعود 
به لیگ برتر تکلیف سرمربی خود را مشخص کرد و به نظر می رسد جزء پیشتازان 
نقل و انتقالات باشد، اما در مقابل فهرست بازیکنانی که باید به خدمت می گرفت 
هیچ اسمی دیده نمی شود. همین موضوع نگرانی های زیادی را در مورد چادرملو به 
وجود آورده است.  به همین دلیل تلاش کردیم با مدیرعامل این باشگاه گفت وگو 

کنیم تا علل منفعل بودن آنها در بزرگ نقل و انتقالات را جویا شویم. 

جهشبودجهایدرکارنیست
با اینکه تیم چادرملو تازه به لیگ برتر آمده و نیاز به تقویت دارد، هیچ فعالیتی در 
نقل و انتقالات نداشته و نه بازیکنی به این تیم اضافه و نه بازیکنی از این تیم جدا 
شده است. اتفاقی که می تواند شرایط آنها را از همان ابتدای مسابقات تحت تاثیر 
قرار دهد و با مشکلاتی مواجه کند. علی عطایی، مدیرعامل باشگاه چادرملو در 
گفت وگو با خبرنگار »فرهیختگان« اظهار داشت: »تیم هایی که تازه به لیگ برتر 
صعود می کنند شرایط رقبای لیگ برتری را ندارند. ما متعلق به یک شرکت بورسی 
هستیم که چهارچوب و مقررات و ضوابط مالی داریم. از این رو بودجه ای که می گیریم 
با حســـاب وکتاب اســـت و باید برای آن پاسخگو باشیم. قاعدتا با توجه به بودجه 
فصل قبل نمی توانیم برای این فصل جهش زیادی در تامین منابع مالی داشـــته 
باشیم، پس نمی توانیم بودجه زیادی بگیریم. از طرفی با توجه به قیمتی که بازیکنان 
در حال حاضر در بازار نقل و انتقالات دارند فعلا ورود نکرده ایم تا ببینیم در ادامه 
چه اتفاقی می افتد. البته این بدان معنی نیست که مذاکراتی هم نداشته ایم، بلکه 

بیشتر سراغ بازیکنانی می رویم که به کارمان بیایند و در ترکیب تیم ما بگنجند.«

   پولهایخطرناک
چادرملو درحالی نسبت به تامین مخارج و بودجه خود حساسیت نشان می دهد 
که بسیاری از باشگاه ها همین حالا هم با توجه به بازیکنانی که به خدمت گرفته اند 
ســـقف را رد کرده اند و حتی بیشـــتر از آنچه تصور می شـــد هزینه کرده اند. از این رو 
باشـــگاه هایی که بخواهند به لحاظ مالی مطابق با سقف تعیین شده پیش بروند 

طبیعتا امکان رقابت برایشان فراهم نیست و عملا بازار نقل و انتقالات به دو بخش 
ضعیف و غنی تبدیل شـــده اســـت. آنچه مســـلم اســـت این باشگاه ها راهکاری 
برای دور زدن قانون یافته اند و از این طریق با توجه به اینکه برای رقابت در کورس 
قهرمانی به بازیکنان برتر لیگ نیاز دارند، تلاش می کنند به هر نحوی شده به کمک 
وعده های مالی بالاتر بازیکنان مورد نظر رقبا را هایجک کنند. این درحالی است 
که باشـــگاهی همچون چادرملو علاقه ای به این قبیل ترفندها نشـــان نمی دهد. 
مدیرعامل این باشگاه به ما گفت: »ما می دانیم که دیگر تیم ها چه کار می کنند. 
اگر راهش را هم بلد باشیم به دنبال این راه ها نیستیم؛ چراکه شفاف پیش می رویم. 
همواره گفته ایم هر سندی را در باشگاه می خواهند می توانند بیایند و ببینند اما 
نکته اینجاست که چنین کارهایی در بازار نقل و انتقالات تاثیر منفی می گذارد 
و رقابت پذیری از بین  می رود. ضمن اینکه به برخی بازیکنان بیش از ارزش شـــان 
ک اســـت. طبیعتا بازیکنی که این فصل ۴0  پـــول پرداخـــت می کنند و این خطرنا
میلیارد دریافت کرده فصل بعد زیر این مبلغ دریافت نمی کند. این درحالی است 
که امسال هم نمی توانید ۴0 میلیارد را بپردازید و فصل بعد نیز حتی با افزایش بودجه 
نمی شود بازیکن ۴0 میلیاردی گرفت. به همین دلیل من می گویم باید هم اندیشی 
یکنان نیز ارزش گذاری می شدند. چیزی  در این خصوص صورت می گرفت تا باز
شبیه ترانسفر مارکت که بازیکنان را ارزش گذاری می کند، آن وقت ما هم براساس 
یاد است. زمانی که  آن ارزش گذاری قرارداد می بستیم. واقعا بعضی پرداختی ها ز
من در پرسپولیس بودم کار ارزشمندی صورت گرفت. سقف قرارداد ۱2 میلیاردی 
گذاشته بودیم، درحالی که برخی تیم ها 20 میلیارد هم پرداخت می کردند، درنهایت 
این ما بودیم که قهرمان شـــدیم. می  خواهم بگویم همه چیز پول نیســـت و من هم 
براســـاس همان ســـبک پیش می روم سقف مشخصی تعیین می کنم با بازیکنان 
یکن داخلی قرارداد ببندیم  براساس آن سقف قرارداد می بندم. اگر هم نتوانیم با باز
یکنان خارجی قرارداد می بندیم. واقعیت این است که قیمت های  به ناچار با باز

داخلی بسیار عجیب وغریب است.«

   استفادهازتمامظرفیتها
این قبیل ترفندها فصل قبل نیز به کار برده شـــده بود. از برخی تیم ها امتیاز کســـر 
شـــد اما درنهایت مشـــخص نشـــد که چه اتفاقی افتاد و چطور امتیازات برگشت و 
درنهایت جریمه این تخلفات چه بود؟ موضوعی که مدیرعامل باشگاه چادرملو 
کید دارد و نسبت به این طرح منتقد است. او در این مورد گفت: »من  نیز به آن تا
اســـم تیم ها را نمی برم اما خودتان می دانید که فصل قبل نیز امتیازاتی کســـر شـــد و 
درنهایت چه اتفاقاتی افتاد. قطعا تخلفاتی بود که این اتفاقات هم افتاد. البته این 

موضـــوع بـــه من ارتباط چندانی ندارد اما وقتی ســـقفی در نظر می گیرند قطعا باید 
ضمانت اجرایی برایش بگذارند، جرایم را ســـنگین تر کنند. وقتی تیمی قوانین را 
رعایـــت نمی کنـــد چرا باید در لیگ بماند، همان بهتر که به لیگ پایین تر ســـقوط 
کند؛ چراکه این یک نوع تقلب است و بازی جوانمردانه را زیر سوال می برد. حالا 
که ما نمی توانیم بیش از این پول بدهیم خودمان ســـقفی درون باشـــگاهی در نظر 
می گیریم و براساس آن بازیکنان جذب می کنیم؛ شاید روزی ما هم بازیکن خیلی 
خوبی بیاوریم. همین حالا هم بازیکنانی را که لازم داریم تمدید می کنیم، با بازیکنان 
دیگری هم مذاکره می کنیم و منفعل نیستیم اما هنوز نهایی و قطعی نشده اند. با 
توجه به اینکه تقریبا 50 درصد از بازیکنان فصل گذشته را حفظ خواهیم کرد در 
نظر داریم از تمام ظرفیت موجود استفاده کنیم و قطعا در تمام پست ها با توجه به 

اینکه به نفرات جدید نیاز داریم بازیکن اضافه خواهیم کرد.«

   فقطورزشگاهشهیدنصیری
یکی از مشکلاتی که باشگاه چادرملو با آن روبه روست ورزشگاه میزبان مسابقات 
لیگ برتر اســـت. آنها تا پیش از این در ورزشـــگاه شـــهید نصیری مسابقات خود را 
برگزار می کردند و این ورزشـــگاه همزمان مورد اســـتفاده باشـــگاه های دیگر استان 
یزد هم بود. شرایط اما حالا تغییر کرده و چادرملو به عنوان تیمی لیگ برتری باید 
ورزشگاهی درخور و مطابق با استانداردهای فیفا داشته باشد درحالی که ورزشگاه 
شهید نصیری فاقد این استانداردهاست و همین موضوع ممکن است میزبانی های 
ایـــن تیـــم را تحـــت تاثیر قرار داده و آنها مجبور باشـــند بـــرای بازی های خانگی در 
ورزشگاه های استان های مجاور بازی کنند. عطایی در این مورد به فرهیختگان 
، اردکان است، با این حال همه در این استان  گفت: »خاستگاه باشگاه چادرملو
اتفـــاق نظـــر در موفقیت این تیم دارند. یک زمین ۴۴ هکتاری در اختیار داریم که 
در آن یک سالن ورزشی وجود دارد و قرار است یک زمین فوتبال هم ساخته شود. 
از طرفی تنها زیرســـاختی که در اســـتان قابل استفاده بود ورزشگاه شهید نصیری 
یزد بود که طی دو سال تیم ما در این ورزشگاه بازی کرد و هیچ مشکلی هم وجود 
نداشـــت. با این حال با توجه به اینکه حدود 20 ســـال اســـت که تیم در لیگ برتر 
نداشـــتیم زیرســـاخت ها کمی مورد بی توجهی قرار گرفته است. هرچند ورزشگاه 
شـــهید نصیری در دو ســـال اخیر به دلیل برگزاری بازی های تیم چادرملو شـــرایط 
خوبی پیدا کرده بود اما با توجه به سختگیری هایی فدراسیون فوتبال و به تبع آن 
AFCامکان برگزاری مسابقات لیگ برتر را ندارد. البته فقط شرایط ما این طور نیست 
و فقط پنج شش ورزشگاه در کل کشور اجازه مسابقه دارند. از این رو ما می دانیم 
که ورزشـــگاه مان ایراداتی دارد اما به همت اســـتانداری و اداره کل ورزش بازسازی 

این ورزشـــگاه اســـتارت خورده و امیدواریم که در اسرع وقت آماده شود. امیدواریم 
که ورزشگاه تا شروع لیگ استارت بخورد از این رو برخلاف برخی شایعات هیچ 
نامه ای مبنی بر بازی در ورزشگاهی دیگر به سازمان لیگ ارسال نکردیم. صحت 
صحبت های من را می توانید از سازمان لیگ استعلام بگیرید. از این رو به دلیل 
نیازی که به حمایت پرشـــور هواداران مان داریم تا آخرین لحظه منتظر ورزشـــگاه 
شهید نصیری می مانیم اما اگر متوجه شویم این ورزشگاه آماده نمی شود طبیعتا 
باید به دنبال ورزشگاه جانشین باشیم اما تاکید داریم که در ورزشگاه شهید نصیری 
بازی کنیم. این بدان معنی نیست که اگر بخواهیم ورزشگاه دیگری را معرفی کنیم 
ورزشـــگاه رفســـنجان باشد. کاندیداهای زیادی وجود دارند اما بحث مالی هم در 
این میان مطرح است باید ببینیم که بازی در یک ورزشگاه دیگر چه هزینه ای به ما 
تحمیل می کند البته درصورتی به این مسائل فکر می کنیم که مسئولان به ما اعلام 

کنند نمی توانیم در ورزشگاه نصیری بازی کنیم.«

   رابطهخوبباسرمربی
برای تیم هایی که تازه به لیگ برتر صعود می کنند اولین هدف بقا در این لیگ است. 
با این حال تیم چادرملو اهداف بلندپروازانه تری دارد. این تیم هرچند هنوز وارد بازار 
نقل و انتقالات نشده اما بسیار امیدوار است بتواند با قدرت بازی ها را آغاز کند 
و در پایان جایگاه مناسبی به دست آورد. با روندی که این تیم در نقل و انتقالات 
در پیش گرفته چنین چیزی بعید به نظر می رسد اما مدیرعامل باشگاه چادرملو 
چنین نظری ندارد. او معتقد است تیمش می تواند جایگاه مناسبی به دست آورد. 
وی با اشـــاره به رابطه خوبی که بین او و ســـرمربی تیمش برقرار اســـت به ما گفت: 
»بین من و اخباری ارتباط خوبی وجود دارد. همین هم باعث شد تا اتحاد خوبی 
شکل بگیرد و با توجه به تجربه ای که از فصل گذشته به دست آورده بودیم درنهایت 
توانستیم صعود کنیم. ما مخصوصا در نیم فصل دوم عالی کار کردیم و در شرایط 
سخت رقابت صعود کردیم. همه فکر می کنند چون ما به یک شرکت معدنی وصل 
هستیم پولی اینجا ریخته شده و ما فقط در حال خرج کردن هستیم، درحالی که 
اصلا این طور نیســـت و ما برای گرفتن بودجه جلســـات متعددی برگزار می کنیم، 
حتی بودجه ما نســـبت به دیگر باشـــگاه ها بســـیار محدود اســـت. فصل قبل کل 
بودجه باشگاه ما که شامل همه رشته های ورزشی می شود ۱۴۴ میلیارد بوده است؛ 
آن هم در شرایطی که بسیاری از این تیم ها لیگ برتری هستند. با همه مشکلات ما 
می خواهیم در لیگ برتر هم موفق باشیم. هدف ما فقط ماندن نیست بلکه بالاتر از 
ماندن است. دوست داریم رتبه خوبی در جدول داشته باشیم. نمی توان جایگاه 

را پیش بینی کرد اما قطعا در لیگ برتر می مانیم.«

فینال جذاب یورو 2024 در برلین

طلسم شکنی انگلیس یا چهارمین جام ماتادورها؟

مدیرعامل باشگاه چادرملو در گفت وگو با »فرهیختگان«: با این ارقام عجیب وغریب مجبوریم به سراغ بازیکن خارجی برویم

ک است پرداخت چنین پول هایی به بازیکنان خطرنا
 رفتار برخی باشگاه ها تقلب است و بازی جوانمردانه را زیرسوال می برد    با کسب جایگاهی مناسب در لیگ برتر می مانیم
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نیلوفرمژدهی
خبرنگار

فاطمه مجلل در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
مدال گرفتن در رویینگ کار بسیار سختی است 

افتخار من پرچم داری ایران است

فاطمه مجلل، ملی پوش رویینگ ایران که کسب سهمیه اش یک شگفتی 
بود و کمتر کسی انتظار داشت نام او در لیست مسافران پاریس باشد اما با 
کسب اولین سهمیه برای قایقرانی ایران به قول خودش به آرزوی بچگی اش 
رسید و حالا پرچم دار کاروان ایران در اختتامیه المپیک 202۴ پاریس خواهد 
بود. حالا و در شرایطی که کمتر از دو هفته تا شروع المپیک پاریس باقی مانده 
و قایقرانان جزء اولین گروه های اعزامی هستند، فاطمه مجلل در گفت وگو 
با »فرهیختگان« از شـــرایط روزهای منتهی به اعزام گفت. او تاکید کرد که 
مدال آوری در رویینگ کار بسیار سختی است و آنها برای رسیدن به فینال 
A تلاش می کنند تا یک رکوردشکنی برایشان ثبت شود و بتوانند در تاریخ 

قایقرانی ایران ماندگار شوند.

اردوی روسیه چطور بود و این اردوی یک ماهه چقدر در روند پیشرفت 
تیم تاثیرگذار بود؟

با توجه به اینکه مسافت مسابقه ما 2 کیلومتر است و دریاچه ای که در آن تمرین 
می کنیم، یک کیلومتر یعنی نصف مسافت مسابقه ماست، اردوی روسیه 
برای ما خیلی کمک کننده بود چون حتی دریاچه مسافت های بلندتر هم 
داشت. تایم  های ما نسبت به تایم های کسب سهمیه مان، خیلی بهتر شد و 
در این یک ماه پیشرفت خیلی خوبی داشتیم. خدا را شکر همه چیز خوب بود.

یس  کمتر از دو هفته به المپیک باقی مانده و شما اولین اعزامی ها به پار
هستید. از شرایط خودتان راضی هستید؟

به توجه به امکانات و شرایطی که داشتیم، تایم های راضی کننده ای داریم 
و نکته مهم این است یاد گرفته ایم تا لحظه آخر بجنگیم و دست از تلاش 

کردن برنداریم.

یس هســـتید. به  شـــما پرچـــم دار کاروان ایـــران در اختتامیه المپیک پار
لحاظ شخصی پس از این انتخاب چه حسی داشتید؟

پرچم داری در چنین مسابقات بزرگی که بالاترین سطح مسابقات ورزشی 
است، افتخار بزرگی برای من بود و وقتی این خبر را شنیدم، واقعا خوشحال 
شـــدم. این خبر برای جامعه قایقرانی هم اتفاق بزرگی بود و همه بابت این 
موضوع خوشحال هستیم. پرچم داری ایران افتخار من است و بسیار بابت 

آن خوشحالم.

در روزهای منتهی به المپیک، از حمایت ها راضی هستید؟ فدراسیون، 
کمیته المپیک و وزارت ورزش.

بله خوب بود. هم کمیته ملی المپیک، هم وزارت ورزش و فدراسیون قایقرانی 
در حدی که توانستند از حمایت های خود دریغ نکردند، در اردوهای ما حاضر 
شدند و به صحبت های ما گوش دادند. در کل هرچه در توان شان بود، انجام 

دادند. شرایط هم خوب است و ما راضی هستیم.

یم و مدال  پیش بینی تان از المپیک چیست؟ ما کار خیلی سختی دار
گرفتن در رشته شما سخت تر هم هست. 

 بله دقیقا همین طور است. مدال گرفتن در رشته رویینگ واقعا کار سختی 
است و ما هنوز جا دارد که به مدال برسیم اما تمام تلاش خودمان را می کنیم 
بهترین نتیجه را بگیریم و هدف ما این است بتوانیم به فینال های بالاتر برویم. 
من چهار یا پنج مسابقه خیلی سخت پیش رو دارم که اگر اینها خوب پیش 
بروند و بتوانم به فینال A برسم، رکورد خیلی خوبی برای کشورم به حساب 
می آید و تمام تلاشم را می کنم تا بتوانم به فینال بالاتر بروم و به این رکورد برسم. 

گفتوگو
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